
Kredsrepræsentantskabsmøde kreds Fyn-nord den 25. august 2020 

Kredsformanden Per Arne Simonsen bød velkommen til det på grund af Covid19 

krisen forsinkede årsmøde og kunne meddele, at det programsatte indlæg ved  

hovedbestyrelsesmedlem Leif Nielsen desværre var aflyst. 

Formanden erindrede om tilmelding til sensommermødet lørdag den 26.september 

på Sollerup i samarbejde med Kreds-syd med tilmelding senest den 21.september. 

De fremmødte medlemmer af bestyrelsen præsenterede sig: formanden Per Arne 

Simonsen (PAS), næstformand Erik Buch (EB), Birgitte Hammeleff (BH), Børge 

Langkilde Rasmussen (BLR), Per Nyegaard Olesen (PNO), Svend Conrad (SC). 

Frode Thorhauge (FT), og Søren Larsen (SL) havde meldt afbud. 

Danmarks Jægerforbund havde fulgt opfordringen til at møde som gæster og 

følgende var mødt: 

Michael Hansen, Odense Jagtforening, John Sørensen, Odense Jægerråd, Steen 

Stengaard, Danmarks Jægerforbund, Hans Chr. Nielsen, formand Odense 

Jægerforbund. 

Hans Sørensen, direktør DGI Fyn. 

Derefter påbegyndtes kredsrepræsentantskabsmødet: 

 

1.  Valg af dirigent.  

Per Nyegaard Olesen valgtes til dirigent og kunne efter at have konstateret at GF var 

lovligt indvarslet give ordet til formanden PAS for aflæggelse af beretning. 

2.  Formandens beretning.  

Formanden indledte med at nævne, at der udover hans beretning ville være korte 

indlæg fra kredsens bestyrelsesmedlemmer for områderne Middelfart, Nordfyn, 

Nyborg og Odense. 

Formandens beretning findes vedhæftet, sammen med kommentarer fra 

Middelfart, Erik Bukh og Nordfyn, Birgitte Hammeleff.  

 

I Odense er en ny moto-cross bane klar til åbning i Kærby Mose. Banen åbner efter 

25 års kamp - som erstatning for den af Fyens Motor Sport siden 1952 ejede bane i 

Højbjerg. Anlægget i Kærby Mose ejes af Fyens Motor Sport, der står som udlejer af 

en del af anlægget til en go-kart bane. Den gamle Højbjerg bane udlægges nu af 

Odense Kommune til offentligt friluftsområde, hvor interesserede foreninger kan 



byde ind med forslag til aktiviteter. 

Endvidere er en arbejdsgruppe forankret i Fynske Idrætsforbund i gang med et 

spændende projekt om genetablering af broforbindelse til Stige Ø, så den igen bliver 

en Ø. Broforbindelsen vil betyde, at små motorbåde og robåde m.fl. igen kan sejle 

rundt om Stige Ø. 

SC 

BR følger udviklingen i arbejdet med de såkaldte ”landsbyklynger”, der har til formål 

at styrke sammenholdet og udviklingen i de små landsbysamfund. 

3.  Valg til bestyrelsen. 

På valg: 

Erik Bukh 

Birgitte Hammeleff 

Per Nyegaard Olesen 

der uden modkandidater alle modtog genvalg.  

4.  Valg af suppleanter: 

På valg: 

Svend Conrad, genvalg  

Peter Bisgaard Gommesen, nyvalg 

Peter Bisgaard Gommesen repræsenterer Danmarks Jægerforbund og valgtes efter 

indstilling fra PNO. 

5.  Indkomne forslag. 

Ingen forslag. 

6.  Eventuelt 

PAS kommenterede den øgede skiltning i naturen med forbudsskilte og opfordrede 

til at opstille oplysende skilte i stedet for forbudsskilte, og at publikum anvender 

adgangen til naturen med omtanke. 

Kredsrepræsentantskabsmødet slut kl. 21.30 

Ref.: SC  

                               

         

     


